

Referat af Generalforsamling

Sted: Sivgaarden

Dagsorden ifølge vedtægterne:

1. Valg af dirigent og stemmetællere – Tom Eriksen er valgt. Gunner Jepsen og Peter Christiansen er valgt som stemmetællere. Tom Eriksen konstaterede generalforsamlingen lovligt indkaldt.
2. Formandsberetning om det forløbne år. (Selve beretningen lægges op på hjemmesiden.)
 - a. Spørgsmål fra Tom: Sikring omkring VPN og sikkerhed. Kennet: vores IT systemer er afskærmet fra eksternt internet. Vi kan kun tilgå målingsdata, ingen styring.
 - b. Gert: Om vi bruger andre VVS end dem vi plejer. Kennet: Nej vi har ikke skiftet væk fra Regner Petersen.
3. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse.

Regnskab gennemgået af Bjarne (vedlagt) regnskabet lægges op på hjemmesiden. Nogen hovedpunkter:

 - a. Investeringsoverdækning og almindelig overdækning (færre brud end ventet) gav tilsammen 315.258kr.
 - b. LER forespørgsler er faldet meget igen efter endt Fjernvarme arbejde.
 - c. Uplanlagt reparation af blæser og filter

Spørgsmål omkring omkostning på udvidelse af ledningsnet. Bjarne: Vandværket er i henstand for udvidelsen. Så når alle har tilsluttet sig, er udgifterne dækket.
Regnskabet blev godkendt.
4. Budget for det kommende år fremlægges.
 - a. El prisen stiger grundet ophør af fastprisaf tale
 - b. Generelt stigning i administrative gebyrer

Spørgsmål fra en af de fremmødte: Peter C.: Hvornår skal vi se på nye vandure. Bjarne: Vi udtager de første i år og får dem undersøgt.

Spørgsmål fra Peter C.: Hvor meget af ledningsnettet har vi fået registreret/opdateret i forbindelse med fjernvarme. Peter S: Vi har fået langt det meste med.

5. Behandling af indkomne forslag.
 - a. Niels Moseholt – Anskaffelse af nødgenerator af passende størrelse.
 - i. Niels forklarer forslaget. Forsamling beslutter at bestyrelsen skal arbejde videre med det.
 - b. Niels Moseholt – Forslag om at man fremadrettet sidder målebrønde ude ved vejen, så vandværket ikke har problemer med ledning på privat grund.
 - i. Niels uddyber. Kennet: Dette har bestyrelsen besluttet at vi gør hver gang vi står i en grave-situation. Men det står ikke i vedtægterne.

- Spørgsmål fra Gunner omkring hvad vi får ud af at sætte nye måler brønde.
Kennet: Det handler om at vi får det gjort ved nyetableringer, eller når vi alligevel graver.
 - Kommentar: Der findes nye måler som har lytteudstyr.
 - c. Niels Moseholt – At vandværket kontakter kommunen vedr. udstykning ved Årsbjerg/Tummels Bjerg. Jeg mener dette område hører under Rinkenæs. Kommunen forsøger selvfølgelig at få det med under Gråsten.
 - i. Vi kontakter Kommunen og hører hvad de mener. Bjarne præsenterer hvorfor det kan give os udfordringer. Ledningsnettet i nærheden er ikke tilstrækkeligt i dimension. Vi har brug for at trække en ny ledning under jernbanen eller grave under åen. Meget bekosteligt.
Kommentar fra Gunner: Det vil være tidsspild og meget dyrt for vandværket.
Kommentar fra Niels: Det er blot et ønske om at udvide vores område, så vi står kollektivt stærkere.
Kennet: Vi lægger konklusion op på hjemmesiden.
6. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen.
- a. Peter Schnuchel, Kim Hansen og Lars Hansen ønsker genvalg.
Alle tre blev genvalgt.
 - b. Valg af nye suppleanter. Torben Schütt og Michael Jørgensen ønsker genvalg.
Begge blev genvalgt.
7. Valg af revisor og revisorsuppleant.
- a. Valg af Revisor. Hans Ludvigsen ønsker genvalg.
Han blev genvalgt.
 - b. Valg af Revisor suppleant. Niels Moseholt ønsker genvalg.
Han blev genvalgt.
8. Eventuelt.